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Kreću radovi na prečistaču
     Najveći problem koji muči sve Starčevce je puštanje u rad novoizgrađene kanalizacije.  
Mnogi naši sugrađani su sklopili ugovor sa preduzećem “Milenijum tim“ koje obavlja izradu
priključaka na kanalizacionu mrežu. Uz priključak, građani su dobili da potpišu izjavu kojom se
obavezuju da neće svoje otpadne vode izbacivati u sistem dok on zvanično ne bude pušten u
funkciju. Mnogi kažu da je to sasvim normalno i da tako nešto nije ni potrebno posebno
izjavljivati. Na žalost postoje i oni drugi, njih nekolicina koji i pored toga što su potpisali takvu
izjavu, pod okriljem mraka krše tu izjavu i prave veliki problem svim savesnim građanima.
Komunalna policija na osnovu prijava reaguje i već je na tragu štetočinama. Zato Mesna
zajednica Starčevo po ko zna koji put apeluje na građane da ne čine štetu svima nama. Ukoliko
zbog nekoliko, možemo slobodno reći bezobraznih ljudi dođe do većeg oštećenja mreže možda
ćemo za priključenje čekati neplanirano još duže. To bi bila velika šteta za sve i zato prijaviti
komšiju koji nanosi štetu svima nama nije puko cinkarenje već građanska i moralna obaveza. 

   Naravno svi se sa pravom pitaju: - što me ne priključuju kad sam odavno izmirio obaveze, ili:
šta se čeka sa radovima i slično. Mesna zajednica Starčevo se oseća krivom iako to u stvari
nije. Ona je imala dve mogućnosti: prvu - da ne idu priključci dok se kompletno ne završe radovi
na sistemu za preradu otpadnih voda i tada im niko ne bi mogao ništa zameriti. Ali šta bi se tada
dogodilo? Zbog nastupajuće krize i nedostatka novca starčevačka kanalizacija ne bi bila
prioritet i možda bi na nju čekali još desetak godina. Mesna zajednica Starčevo se kao domaćin
ipak opredelila za ovu drugu varijantu, za nju samu svakako nepovoljniju, ali u interesu građana
jer će zahvaljujući sklopljenim ugovorima, isplaćenim obavezama i pritiscima velikog broja
građana starčevačka kanalizacija biti prioritet i obaveza svih koji su u tom projektu da ga iznesu
do kraja. “Milenijumu“ je ostalo još relativno malo posla da završi sve priključke za koji su
ugovori sklopljeni i potrebni iznos uplaćen ali je zbog nedostatka novca u Fondu za kapitalna
ulaganja AP Vojvodine, posao oko prečistača bio zaustavljen. Proletos je Fond odobrio ostatak
novca potrebnog za završetak radova ali on još uvek nije uplaćen. Nakon sastanka koji je u
Fondu održan 20. septembra na ultimativni zahtev Petra Andrejića, pokrajinskog poslanika iz
Fonda stiglo je čvrsto uverenje da će se u roku od 45 dana isplatiti zaostalo dugovanje nakon
čega je krenuo u realizaciju ugovora o isporuci i ugradnji mašinskog postrojenja za preradu
otpadnih voda sa firmom “E.NJ.E. Ecosystems“ dOO iz Beograda. U razgovoru sa direktorom
ove firme, Predragom Kukoljem dobili smo uvravanja da će oni realizovati uvaj ugovor u
predviđenom roku ukoliko im sredstva budu redovno pristizala. Na osnovu nedavno uplaćenog
avansa od pet miliona dinara za tri do 4 nedelje će stići prvi deo opreme koji će se odmah
ugrađivati u sistem. Ako nas posluži vreme možemo očekivati da ćemo posao oko završetka
fabrike za preradu otpadnih voda i njeno puštanje u promet završiti početkom naredne godine.
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